
Protokół Nr 37/2022 

z posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 19.09.2022 r. o godz. 

15.00 w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Kołaczkowie. 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska. 

Powitała zaproszonych gości oraz pracowników UG - lista obecności w załączeniu. 

W posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych, nieobecni radny Piotr Górecki, radny Krystian 

Konieczny i radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska. 

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 35 i 36. 

4. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok.  

5. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo  

na lata 2022-2027. 

6. Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr VI/45/2019 Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 15 

kwietnia 2019 roku w sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze. 

7. Wyrażenie zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika 

wieczystego, położonej w miejscowości Sokolniki. 

8. Ponowne rozpatrzenie wniosku w sprawie zdalnych odczytów wodomierzy. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad.3  

Protokoły nr 35 i 36 zostały przyjęte jednogłośnie. 

Ad.4 

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy 

Kołaczkowo, według załączonego projektu uchwały. 

Na salę obrad weszła radna Małgorzata Jakubowska. 

Ad.5 

Skarbnik Danuta Olejniczak omówiła proponowane zmiany w wieloletniej prognozie 

finansowej gminy Kołaczkowo na lata 2022-2027. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 

Ad.6 

Milena Świątek kierownik referatu oświaty przedstawiła projekt uchwały zmieniający Uchwałę 

Nr VI/45/2019 Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 15 kwietnia 2019 roku w sprawie określenia 

szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze. Niniejszy projekt 

uchwały uwzględnia wprowadzenie stanowiska wicedyrektora szkoły w placówkach 

oświatowych, w których jest mniej niż 12 oddziałów oraz obowiązkowy tygodniowy wymiar 

zajęć dydaktycznych dla tego stanowiska. Projekt uchwały jest opiniowany przez 

reprezentatywne organizacje związkowe. 



Radny Jerzy Woś zapytał dlaczego nie jest określona dolna granica ilości oddziałów szkolnych. 

Przedstawiony projekt uchwały daje możliwość powołania wicedyrektora w każdej placówce.  

Milena Świątek kierownik referatu oświaty odpowiedziała, że zgodę na powołanie stanowiska 

wicedyrektora musi wyrazić organ prowadzący.  

Zostało przeprowadzone głosowanie w sprawie pozostawienia bez zmian obowiązującej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 12 „za”. 

Radny Jerzy Siemiątkowski powiedział, że zmiany w arkuszach organizacyjnych szkół 

powinny być wprowadzane aneksem, po uprzedniej akceptacji Kuratorium Oświaty. Wnioskuje 

aby wszystkie zmiany posiadały taką zgodę. 

Milena Świątek kierownik referatu oświaty odpowiedziała, że wszystkie aneksy do arkuszy 

organizacyjnych są przyjmowane od dyrektorów szkół, po wcześniejszym zaakceptowaniu 

przez Kuratorium Oświaty. 

Ad.7 

Anna Cichowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika wieczystego, położonej w miejscowości 

Sokolniki. Użytkownik wieczysty złożył wniosek o wykup w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów, jako działka 94/1 o powierzchni 

0,2200 ha. 

Rada w głosowaniu wyraziła zgodę na sprzedaż nieruchomości. 

Ad.8 

Justyna Hyżorek kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kołaczkowie 

przedstawiła wniosek o przeznaczenie środków finansowych na zadanie polegające na montażu 

wodomierzy wraz z nakładkami radiowymi do zdalnego odczytu. Proponuje przeznaczyć kwotę 

400.000 zł pozyskaną przez Gminę Kołaczkowo w ramach konkursu „Rosnąca odporność”. 

Dodała, że koszt nakładki na podlicznik to kwota 140 zł. 

Radna Małgorzata Jakubowska uważa, że licznik główny i podlicznik powinien być 

legalizowany jednocześnie. 

Justyna Hyżorek kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kołaczkowie 

odpowiedziała, że zakład jest odpowiedzialny za utrzymanie wodomierza głównego. Jeżeli 

właściciel nieruchomości nie będzie podawał stanu podlicznika, zakład może naliczyć opłatę 

tylko z licznika głównego. 

Radna Małgorzata Jakubowska powiedziała, że na komisjach zostało ustalone, iż nie będzie 

podejmowanych nowych przedsięwzięć. Twierdzi, że te środki powinny być wykorzystane na 

działania prozdrowotne. 

Sekretarz Ilona Orakowska uważa, że jest to działanie prozdrowotne. Ograniczy kontakty 

bezpośrednie osoby odczytującej licznik z mieszkańcami. Działanie to zapobieganie również  

wyciekom wody pitnej, której tak brakuje. 

Radna Małgorzata Jakubowska proponuje wstrzymać się z kolejną inwestycją, ponieważ 

za chwilę będą potrzebne pieniądze na inne cele. 

Radny Michał Stefański uważa, że należy realizować to zadanie. 



Głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku: 

Wyniki głosowania: 9 za, 2 wstrzymujące 

Ad.9 

Radny Jerzy Woś zgłosił do naprawy dziurę w drodze powiatowej  w m. Krzywa Góra. 

Radna Ewa Zglińska zgłosiła do wycinki gałęzie przy drodze Gorazdowo-Borkowo. 

Radny Michał Stefański zapytał na jakim etapie jest realizacja drogi Zieliniec Huby oraz 

wymiana dachu na świetlicy we Wszemborzu. 

Sekretarz Ilona Orakowska odpowiedziała, że na drogę Zieliniec Huby został ogłoszony 

przetarg. Naprawa dachu we Wszemborzu jest na etapie przygotowania dokumentacji 

do ogłoszenia przetargu na wykonanie prac.  

Radna Magdalena Cieślak zgłosiła duże zanieczyszczenia w tłuczniu, który został nawieziony 

na ul. Zakole w Sokolnikach. Mieszkańcy skarżą się na częste uszkodzenia opon 

w samochodach. 

Radny Robert Ptaszyński zapytał czy będzie projekt uchwały w sprawie inicjatywy lokalnej. 

Złożył wniosek o wykaszanie poboczy przy drogach powiatowych kosiarką na wysięgniku. 

Sekretarz Ilona Orakowska poinformowała, że wykonawca termomodernizacji Szkoły 

Podstawowej w Bieganowie zwrócił się z zapytaniem o montaż monitoringu na budynku 

szkoły. Pani dyrektor zaproponowała, aby monitoring został zamontowany na stałe na potrzeby 

szkoły. W związku z tym potrzebne środki  na jego montaż to kwota ok. 55.000 zł. Wykonawca 

zaproponował wykonanie oddzielnego źródła ciepła dla mieszkań znajdujących się  przy 

szkole. Wiąże się to z zakupem przez gminę pompy ciepła.  

Radny Jerzy Woś zapytał jakie środki zostały zabezpieczone na ten rok na utrzymanie szkoły. 

Skarbnik Danuta Olejniczak odpowiedziała, że środki te zostały przesunięte na inne zadania. 

Radny Michał Stefański powiedział, że od dwóch lat zabiega o założenie monitoringu 

na budynku urzędu gminy. Środki na ten cel zostały już zabezpieczone w funduszu sołeckim. 

Radny Jerzy Woś uważa, że w każdej szkole powinien być założony monitoring i zaproponował 

wykonać to zadanie w kolejnych latach. 

Radny Jerzy Siemiątkowski zapytał o plany związane z zagospodarowaniem budynku tzw. 

basenu przy szkole w Bieganowie. 

Sekretarz Ilona Orakowska odpowiedziała, że budynek ten nie należy jeszcze w całości 

do gminy Kołaczkowo. 

Radny Michał Stefański zgłosił do zabezpieczenia budynek w Gorazdowie przy drodze 

powiatowej, który jest w bardzo złym stanie.  

Rada wyraziła zgodę na przeznaczenie środków na montaż monitoringu w szkole. 

W wyniku wyczerpania tematu Przewodnicząca Danuta Grabowska zamknęła posiedzenie 

Rady Gminy. 

Protokół sporządziła         Przewodnicząca Komisji  

Monika Nowak                              Danuta Grabowska 

 


